
Legemidler brukt i immunterapi skiller seg fra andre legemidler. De er mer komplekse, men 
har færre interaksjoner, færre grupper av bivirkninger og har veldig sjeldent 
leveringsproblemer. Noen krever mer papirarbeid, og kanskje et ekstra kjøleskap må kjøpes 
inn. Men hva er utfordringen med dem? Hvorfor kan sykehusapotek ha en påvirkning på 
immunterapien til en pasient? Og hvorfor gjelder det også i primærapotek? 
 


